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ZAPISNIK 
14. sjednice Doma naroda 

Parlamentarne skupštine Bosne i Hercegovine, 
održane 20. 3. 2008. godine 

 
Sjednica je započela u 15 sati i 30 minuta. 
  
Sjednicom je predsjedao Sulejman Tihić, predsjedatelj Doma naroda Parlamentarne skupštine BiH. 
 
Na  14. sjednici bilo je nazočno 14 izaslanika.  
 
Izaslanik Hilmo Neimarlija opravdao je odsutnost. 
 
Osim izaslanika, na sjednici Doma naroda bili su predstavnici Vijeća ministara BiH, međunarodnih 
organizacija i sredstava javnog priopćavanja. 
 
Dom naroda jednoglasno je usvojio  sljedeći  
 
 

D N E V N I  R E D 
 

1. Odgovori na  izaslanička pitanja i izaslanička pitanja; 
2. Usvajanje zapisnika nastavka 11, 12. i 13. sjednice Doma naroda; 
3. Prijedlog zakona o neovisnim i nadzornim tijelima policijske strukture Bosne i Hercegovine, s 

Izvješćem Zajedničkog povjerenstva za obranu i sigurnost (drugo čitanje); 
4. Prijedlog zakona o Direkciji za koordinaciju policijskih tijela i o agencijama za potporu 

policijskoj strukturi BiH, s Izvješćem Zajedničkog povjerenstva za obranu i sigurnost (drugo 
čitanje). 

 
 
Ad-1. Odgovori na izaslanička pitanja i izaslanička pitanja 
 

Odgovore na izaslanička pitanja dobili su: Ivo Miro Jović (odgovor na pitanje postavljeno 
na 11. sjednici), Zoran Koprivica (odgovor na pitanje postavljeno na 10 sjednici) i Hazim Rančić 
(odgovor na pitanje postavljeno na 10. sjednici Doma naroda).  

Izaslanici Ivo Miro Jović i Zoran Koprivica izjasnili su se zadovoljni dobivenim 
odgovoroma.  

Izaslanik Hazim Rančić izjasnio se samo djelomično zadovoljnim dobivenim odgovorom od 
Vijeća ministara BiH 
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Izaslanik Adem Ibrahimpašić postavio je sljedeće pitanje Vijeću ministara BiH: 

 
„Kada će u parlamentarnu proceduru biti vraćen Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama 

Zakona o carinskoj tarifi i Zakon o trošarinama?“ 
 
Izaslanik Zoran Koprivica postavio je sljedeće pitanje Vijeću ministara BiH i Uredu za 

veterinsrstvo: 
 

 „Što se poduzima na državnoj razini i u Uredu za veterinarstvo po pitanju sprečavanja 
epidemije bruceloze, jer je evidentno da ova epidemija sve više uzima maha, da se svakodnevno 
otkrivaju nova žarišta. Postoji li državna strategija za borbu protiv bruceloze, te ima li Bosna i 
Hercegovina u ovome trenutku potencijale potrebne za spas poljoprivrede i sela pred ovako velikom 
prijetnjom s nesagledivim posljedicama“? 
 

Pitanje Vijeću ministara BiH: 
 

„Predlažem da Vijeće ministara BiH uz posredovanje Ministarstva ekonomskih odnosa, a u 
suradnji s Agencijom za unapređenje izvoza iz BiH i Agencijom za zaštitu bilja BiH, žurno održi 
sastanak s entitetskim ministarstvima poljoprivrede o organiziranom uzgoju ljekovitog bilja na 30-
tak lokacija u BiH, gdje za to postoje najbolji prirodni uvjeti, te da se sredstva za ovu investiciju 
osiguraju iz povoljnih kredita EU odmah nakon potpisivanja Sporazuma o stabilizaciji i 
pridruživanja. Na taj način bi se osigurao organizirani otkup i plasman svih proizvedenih količina 
ljekobilja na tržište EU, a sve posredovanjem dviju navedenih državnih agencija: 

 
1. Agencije za unapređenje izvoza iz BiH 
2. Agencije za zaštitu bilja. “ 

 
Također je postavio pitanje Kolegiju obaju domova Parlamentarne skupštine BiH 

 
„Jedan od zaključaka na Plenarnoj sjednici Parlamentarne skupštine BiH, održanoj sredinom 

2007. godine, bio je u skorije vrijeme održati posebnu sjednicu obaju domova Parlamentarne 
skupštine BiH s predstavnicima medija u BiH, na kojoj bi se razmatralo stanje u području 
informiranja javnosti, slobode tiska, slobode pristupa informacijama, zloporabe slobode tiska i 
izvještavanja te drugih aktualnih pitanja iz ovoga područja koja se, prije svega, odnose na 
poštovanje etičkog kodeksa izvještavanja, objektivnog izvještavnja javnosti o aktualnim pitanjima, 
te pitanje odgovornosti političara i novinara za objektivno informiranje javnosti. Smatram opće 
stanje u području informiranja krajnje nekorektnim, a u nekim slučajevima izvještavanje javnosti 
pojedinih elektronskih i pisanih medija je čak i bezobzirno. 

Predlažem, radi prevladavanja kaosa u ovome području, zaključak o održavanju spomenute 
plenarne sjednice što prije ispoštovati, a na sjednicu pozvati predstavnike svih vodećih medija u 
BiH, predstavnike međunarodnih institucija akreditiranih u BiH i predstavnike entitetskih 
ministrastava. 

Opći je dojam da je postojeće stanje u području informiranja jako loše i da u znatnoj mjeri 
komplicira sveukupno stanje u BiH. Jedan ovakav skup sigurno bi pokrenuo mnoga pitanja te 
pokazao načine i puteve za prevladavanje sveopćeg kaosa u BiH. Cilj nam je zajednički – 
uspostaviti djelotvoran, objektivan, pravedan i transparentan sustav informiranja, koji bi doveo do 
ubrzanog puta BiH k euro-atlanskim integracijama. 
Predlažem i alternativnu varijantu, održavanje ovakvog skupa u organizaciji OHR –a i  OESS – a.“ 
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Izaslanik Slobodan Šaraba postavio je sljedeće pitanje Vijeću ministara BiH: 
 

„Kada će Vijeće ministara Bosne i Hercegovine razmatrati izvješće o radu Povjerenstva 
za granice i kada će ga dostaviti Parlamentarnoj skupštini BiH?“ 

 
 

Izaslanik Hazim Rančić postavio je sljedeća pitanja Vijeću ministara BiH koja su dopuna 
pitanju koje je postavio na 10. sjednici Doma naroda, održanoj 4. 12. 2007. godine.     
 
 

1. „Koje aktivnosti Vijeće ministara BiH poduzima na sklapanju Ugovora o granici sa 
susjednim zemljama Srbijom i Crnom Gorom?“ 

2. „Koje aktivnosti poduzima Granična policija i ostala nadležna tijela na 
        zaprečavanju mjesta pogodnih za krijumčarenje ljudi i robe te ostalih kriminalnih     

radnji?“ 
 
Ad-2. Usvajanje zapisnika nastavka 11, 12. i 13. sjednice Doma naroda 
 

U raspravi nitko nije sudjelovao. 
Dom naroda jednoglasno je usvojio Zapisnik nastavka 11.  i zapisnike 12. i 13. sjednice Doma 
naroda. 
 
 
Ad-3. i 4. Prijedlog zakona o neovisnim i nadzornim tijelima policijske strukture Bosne i 

Hercegovine, s Izvješćem Zajedničkog povjerenstva za obranu i sigurnost (drugo 
čitanje) i Prijedlog zakona o Direkciji za koordinaciju policijskih tijela i o agencijama 
za potporu policijskoj strukturi BiH, s Izvješćem Zajedničkog povjerenstva za obranu 
i sigurnost (drugo čitanje) 

 
Budući da je Zastupnički dom obustavio proceduru, Predsjedatelj Doma naroda izvjestio je 

Dom, da je takođe obustavljena procedura razmatranja Prijedloga zakona o neovisnim i nadzornim 
tijelima policijske strukture Bosne i Hercegovine i Prijedloga zakona o Direkciji za koordinaciju 
policijskih tijela i o agencijama za potporu policijskoj strukturi BiH.  

       
 
 Sjednica je okončana u 16 sati i 10 minuta. 
 
 

Sastavni dio ovoga Zapisnika čini neautorizirani transkript 14. sjednice Doma naroda.      
 
                       
 
 
                                                                               
             TAJNIK                                                                       PREDSJEDATELJ                                               
      DOMA NARODA                                                                 DOMA NARODA    
        Marin Vukoja, v.r                                        Sulejman Tihić, dipl.iur, v.r                  
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